

Environmental Policy Statement

Reference: ST-HSE-DOC-002 IMS Manual

STOMO O&M LLC believes it has an important duty to ensure good environmental performance in all its business operations and to provide the necessary organisation, commitment and training to fulfil this obligation. The senior management firmly believes in, and is committed to monitoring and improving environmental performance, pollution prevention and environmental protection.

THESE AIMS WILL BE ACHIEVED THROUGH:

- Incorporating environmental responsibility into business operations by planning environmental protection, reviewing and developing policy, by setting targets and reviewing and auditing performance.
- Utilising the best available techniques not entailing excessive costs (BATNEEC) to comply with the requirements of existing and future legislation, and encouraging those working on our site to meet the same standards.
- Implementing a systematic waste minimisation programme to achieve objectives and targets to reduce waste.
- Pursuing continuous improvement in environmental performance, where reasonably practicable, by setting objectives and targets, increasing reuse and recycling and improving solid and liquid waste management methods.
- Being committed to maintaining effective communication systems on environmental matters through training and improved awareness.
- STOMO will promote its objectives and will respond positively to enquiries and suggestions from both inside and outside the company.

All employees have responsibilities for policy implementation by participating and contributing to its success through their actions and suggestions.

تؤمن شركة ستومو للعمليات والصيانة (LLC) بأن لديها واجب هام لضمان الأداء البيئي الجيد في جميع عملياتها التجارية وإيجاد التنظيم، الإلتزام والتدريب اللازم للوفاء بهذا الواجب. وتعتقد الإدارة العليا اعتقاداً راسخاً وتلتزم إلتزاماً كاملاً بتحسين الأداء البيئي ومنع التلوث وحماية البيئة.

كل هذه الأهداف ستكون محققة من خلال:

- دمج المسؤولية البيئية في عملياتها التجارية من خلال التخطيط لحماية البيئة، ومراجعة وتطوير سياساتها، وعن طريق تحديد الأهداف ومراجعة وتدقيق الأداء.
 - الاستفادة من أفضل التقنيات المتاحة التي لا يترتب عليها تكاليف مفرطة لتتوافق مع متطلبات التشريعات القائمة والمستقبلية، وتشجيع العاملين على موقعنا لتلبية المعايير نفسها.
 - تنفيذ برنامج منهجية التقليل من النفايات لتحقيق أهداف وغايات الحد من النفايات.
 - متابعة التحسن المستمر في الأداء البيئي، أينما كان عملياً، من خلال تحديد الأهداف والغايات، زيادة وتحسين إعادة الاستخدام وإعادة التدوير وتطوير أساليب إدارة النفايات الصلبة والسائلة.
 - الإلتزام بالحفاظ على نظم الاتصال الفعال بشأن المسائل البيئية من خلال التدريب وتحسين الوعي.
 - سوف تعزيز الشركة من أهدافها وتستجيب لأية استفسارات واقتراحات من داخل وخارج الشركة.
- جميع الموظفين لديهم مسؤوليات لتنفيذ السياسات عن طريق المشاركة والمساهمة في نجاحها من خلال إجراءاتهم واقتراحاتهم.

Signed:

Luc Dietvorst (CEO)

Date:

01 January 2018

